

W O R S H I P



1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

WORSHIP គឺជាសកម្មភាពនៃការលះបង់សាសនាដែលសំដៅទៅលើ ព្រះជាម្ចាស់ 1 ។

ការថ្វាយបង្គំគឺជាការទទួលស្គាល់ 1 ព្រះ! អ្នកបង្កើតចក្រវាឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។ 1 ព្រះ ជាទ្រង់និងនាង។ ១ ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រលឹងដើម។

អាណាព្យាបាល គោរពបូជាអ្នកបង្កើតរូបកាយ និងខាងវិញ្ញាណ
ចក្រវាឡដូចជា 1 God 1FAITH 1 Church!

សកម្មភាពនៃការថ្វាយបង្គំអាចត្រូវបានអនុវត្តជាលក្ខណៈបុគ្គល ក្នុងក្រុមក្រៅផ្លូវការ ឬផ្លូវការ ឬដោយអ្នកដឹកនាំដែលបានកំណត់។ ទំនៀមទម្លាប់សាសនាជាច្រើនរំពឹងថានឹងមានការថ្វាយបង្គំដាច់ខាតនៅចន្លោះពេលញឹកញាប់ ជាញឹកញាប់ប្រចាំថ្ងៃ ឬប្រចាំសប្តាហ៍។ ការបង្ហាញនៃការថ្វាយបង្គំមានភាពខុសប្លែកគ្នា ប៉ុន្តែជាធម្មតារួមមានមួយ ឬច្រើនដូចខាងក្រោម៖ ការអធិស្ឋាន ការសូត្រធម៌ របាំ ចម្រៀង ថ្វាយបង្គំ ពិធីបុណ្យ សមាធិ តន្ត្រី ធម្មយាត្រា ធម្មទេសនា ពិធីសាសនា សាក្រាម៉ង់ បទគម្ពីរ ឬជាធម្មតាការលះបង់ផ្ទាល់ខ្លួន...

ការគោរពប្រណិប័តន៍សាសនាកើតឡើងនៅទីកន្លែងផ្សេងៗគ្នា៖ នៅកន្លែងសក្ការបូជាដែលមានគោលបំណង នៅផ្ទះ ឬកន្លែងបើកចំហ។ ការគោរពប្រណិប័តន៍របស់អាណាព្យាបាលនៅគ្រប់ទីកន្លែង លើកលែងតែកន្លែងដែលបានសាងសង់ដោយគោលបំណង។ ចំណាំ! 1ព្រះ មិនចង់បានវិមានដែលបានសាងឡើងដោយគោលបំណង (ឧទាហរណ៍ វិហារ ព្រះវិហារ វិហារឥស្លាម ទីសក្ការបូជា ព្រះវិហារបរិសុទ្ធ និងសាលាប្រជុំ ...) សម្រាប់ការថ្វាយបង្គំ។

ការថ្វាយបង្គំព្រះ 1 រួមបញ្ចូលការអធិស្ឋាន ការយកចិត្តទុកដាក់ ការប្រើប្រាស់ និងរីករាយនឹង ការបង្កើត របស់ 1 ព្រះ ។

ការថ្វាយបង្គំគឺរួមបញ្ចូលនូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាប់ព្រះហឫទ័យដល់ 1 ព្រះ មិនថាពួកគេដោះស្រាយបញ្ហានៃជំនឿ ឬការប្រព្រឹត្តរបស់អ្នកជឿក៏ដោយ។ វាអាចរួមបញ្ចូលអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមនុស្សម្នាក់យល់ គិត ចេតនា មានអារម្មណ៍ និយាយ និងធ្វើ។ វាក៏សំដៅទៅលើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល 1GOD ទាមទារ ខាងក្រៅ ខាងក្នុង ឬអន្តរកម្ម។ នេះរាប់បញ្ចូលទាំងពិធីសាសនា ជំនឿ ការងារ។



សកម្មភាពសង្គម និងអាកប្បកិរិយាផ្ទាល់ខ្លួន...

អាណាព្យាបាល គោរពបូជា !

1 ព្រះជាម្ចាស់ មិនចង់បានការបូជាទេ គឺស្វែងរក ទទួលបាន និងអនុវត្តចំណេះដឹង។ ដូច្នេះអាសនៈត្រូវការជំនួសដោយ Lectern ។

អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាល ស្វែងរក ទទួលបាន អនុវត្តចំណេះដឹង និងអនុវត្តចំណេះដឹង-បន្ត។



1 ព្រះជាម្ចាស់ មិនចង់បានកន្លែងគោរពបូជាដែលបានសង់ឡើងដោយគោលបំណង។ ដូច្នេះកន្លែងសក្ការៈដែលសង់ឡើងក្នុងគោលបំណងត្រូវរុះរើចោល។ ការថ្វាយបង្គំ អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាល គ្រប់ទីកន្លែង គ្រប់ពេលវេលា ឬនៅថ្ងៃសប្តាហ៍នៅឯការជួបជុំគ្នា នៅក្នុងសាលារៀន។



ការថ្វាយបង្គំអាណាព្យាបាល !

អ្នកគាំទ្រ គោរពបូជា 1FAITH គ្រប់ពេលវេលា គ្រប់ទីកន្លែង និងគោរពបូជាជាក្រុមនៅ
ការប្រមូលផ្តុំ។ ការជួបជុំគ្នាធ្វើឡើងនៅគ្រឹះស្ថានអប់រំ Shire & Provincial។

អ្នកគាំទ្រ 1FAITH ប្រើការណែនាំដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ ការណែនាំគឺជា សារចុងក្រោយ របស់ 1GOD : ' Law -Giver Manifest' !

ផ្នែកនៃ ការគោរព ប្រណិប័តន៍អាណាព្យាបាល ទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយសារចុងក្រោយ របស់ 1GOD និងបង្កើតការប្រមូលផ្តុំ។
ការថ្វាយបង្គំត្រូវបានប្រមូលទុកសម្រាប់ 1 ព្រះ ទាំង HE & SHE ។ រួមបញ្ចូលការចាប់ផ្តើមគ្រួសារមួយទទួលខុសត្រូវចំពោះខ្លួនឯង គ្រួសារ
សហគមន៍ និងមនុស្សជាតិ។ វាមានន័យថា ការរស់នៅប្រកបដោយសីលធម៌ក្នុងគំនិត និងទង្វើ រួមទាំងការមើលថែរូបកាយ និង
ព្រលឹង។ ការថ្វាយបង្គំ 1 ព្រះរួមបញ្ចូលការដាក់អាណានិគមលើសកលលោក!

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការថ្វាយបង្គំព្រះ 1 រួមបញ្ចូលការអធិស្ឋាន។ ការអធិស្ឋានគឺជាវិធីសាស្ត្រដ៏ល្អបំផុតក្នុងការរក្សាទំនាក់ទំនងជាមួយ 1GOD
។ ពេលលេខ១ស្តាប់! ពេលគ្មានសង្ឃឹម! អធិស្ឋាន! 1 ព្រះជាម្ចាស់ ស្តាប់តាម។



ការអធិស្ឋានគឺជាទម្រង់នៃការថ្វាយបង្គំ 1 ព្រះដែលប្រើច្រើនបំផុត។ ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ។

ការអធិស្ឋានគឺជាវិធីដែលមានប្រយោជន៍បំផុត (សន្ទះសុវត្ថិភាព) ក្នុងការបង្ហាញពីភាពចលាចល និងអារម្មណ៍ខាងក្នុងរបស់មនុស្ស។
សាកល្បង!

ការអធិស្ឋាន ជួយ ដោះស្រាយបញ្ហាបេះដូង និងទុក្ខព្រួយ។ 1 ព្រះទ្រង់ ស្តាប់!

ការអធិស្ឋាន ជាមួយ ក្រុមផ្តល់នូវការរួបរួម និងកម្លាំងខាងសីលធម៌។ ការអធិស្ឋានរួមគ្នា!

ការអធិស្ឋាន ត្រូវការ ដើម្បីដោះស្រាយតម្រូវការពិត និងបន្ទាន់។ កុំល្ងង់!

ការអធិស្ឋាន ត្រូវតែ គាំទ្រដោយសកម្មភាពពាក់ព័ន្ធ។ ការអធិស្ឋានមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ!

ពេលរំភើបរីករាយ ចែករំលែកពេលវេលានេះជាមួយ 1GOD ។ ជានិច្ច!

ការអធិស្ឋានដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នកមានសំណាងតិចគឺជាការទទួលបានផលច្រើនជាងគេ។ សាកល្បង!

សម្រាប់ការជួបជុំគ្នា និងការអធិស្ឋានជាក្រុម។ សាកល្បង!

ចំណាំ! ការអធិស្ឋានត្រូវការ ការយល់ព្រម ពីព្រះជាម្ចាស់ 1 ដើម្បីទទួលបានជោគជ័យ។ ចូរជឿលើការវិនិច្ឆ័យរបស់ព្រះ 1!

សម្រាប់ការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ & ភាពសុខដុមខាងក្នុង ប្រើ ការធ្វើសមាធិ។

ការធ្វើសមាធិ ត្រូវបានធ្វើដោយមិនប្រើថ្នាំបំប៉នរុក្ខជាតិ ឬជាតិគីមី។
Custodian Guardian ប្រើតែ Rose-Quartz ដែលមិនកាត់តាមធម្មជាតិ។

ពេលធ្វើសមាធិ ចិត្តដកខ្លួនចេញពីការយល់ឃើញខាងក្រៅទាំងអស់ នោះរួចខ្លួនចេញពីការគិតទាំងអស់ ភាពស្ងៀមស្ងាត់ ស្ងប់ស្ងាត់។
បន្ទាប់ពី

ការធ្វើឱ្យអ្នកស្ងប់ អ្នកអាចមើលការពិតនៃព្រលឹងរបស់អ្នក និងការយល់ដឹងទាក់ទងនឹងគោលបំណងនៃជីវិត។ ចំណាំ! ព្រលឹងដែល
មានបញ្ហាអាចនឹងផ្តល់នូវការយល់ដឹងដែលបង្កើតឱ្យមានស្ថានភាពនៃការចប់បារម្ភ ប្រសិនបើវាកើតឡើង ឈប់ធ្វើសមាធិ។ សាកល្បងមួយថ្ងៃ
ទៀត។

អ្នកគាំទ្រនៃ 1FAITH & Universe អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល ធ្វើសមាធិតែម្នាក់ឯង។
លើកលែងតែពេលទៅជួបប្រជុំគ្នា (IMGP)។

សមាធិ ៖

ដឹកទឹកមួយកែវមុនពេលធ្វើសមាធិ។

ដេកនៅលើដី ឬគ្រែជាមួយនឹង Rose-quartz ត្រឹមនៅលើថ្នាសរបស់អ្នក ដេកឱ្យស្ងៀម លាតត្រង់លើខ្នងរបស់អ្នក ដៃតឹងទល់នឹងដងខ្លួន បិទភ្នែក។

បន្ទាប់មកបិទការវិញ្ញាណទាំងអស់ ស្វែងរកភាពសុខដុមខាងក្នុង។ ភាពសុខដុមខាងក្នុងនាំទៅរកបទពិសោធន៍ខាងវិញ្ញាណ។
បទពិសោធន៍ខាងវិញ្ញាណខ្លាំងអាចនាំឱ្យមានការគេងលក់ស្តប់ស្តល់។ ចំណាំ! ការគេងជ្រៅជួយបង្កើតរាងកាយនិងព្រលឹងឡើងវិញដែលនាំឱ្យមនុស្សមានសុខភាពល្អជាងមុន។

Rose-Quartz នៅពេលប្រើពេលកំពុងធ្វើសមាធិ អាចកាត់បន្ថយកំហឹង ថប់បារម្ភ និងធ្លាក់ទឹកចិត្ត។ ធ្វើឱ្យរាងកាយមានភាពរស់រវើកឡើងវិញទាំងផ្លូវកាយផ្លូវចិត្ត & ខាងវិញ្ញាណ។ បង្កើនទំនាក់ទំនងជាមួយ 1GOD ។ ត្រីស្នាលសម្រាប់បេះដូងនិងព្រលឹង។



ការធ្វើសមាធិមិនតែងតែជោគជ័យទេ។ ឈប់ និងសាកល្បងនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។

ការអធិស្ឋានផ្ទាល់ខ្លួន IMPP សមាធិខ្លាំង

Intense Meditation Personal Praying (IMPP) អាចនឹងត្រូវបានប្រើនៅពេលដែលពួកគេជាតម្រូវការបន្ទាន់ដើម្បីទាក់ទងជាមួយ 1GOD ។ IMPP គឺល្អបំផុតនៅពេលនៅផ្ទះតែម្នាក់ឯង។ ចំណាំ! IMPP មិនត្រូវបានប្រើប្រាស់ជាប្រចាំឡើយ។

របៀប IMP P:

អង្គុយលើដើងដី លើកដៃបត់ចូលភ្លៅបិទភ្នែក

ជាមួយនឹងដងខ្លួនខាងលើ ចាប់ផ្តើមរំកិលទៅមុខ និងថយក្រោយដោយថ្មមៗ

ចូរបន្តញ័រ ហើយចាប់ផ្តើមស្រែកថា 'សម្រាប់សិរីល្អនៃ ព្រះជាម្ចាស់ និងព្រះល្អនៃព្រះមនុស្សជាតិ'

បន្តសូត្ររហូតដល់អ្នកមានអារម្មណ៍ថាដូចជាអន្លង់អន្លាច រួចចាប់ផ្តើមសូត្រធម៌សូត្ររបស់អ្នក។

ការអធិស្ឋានដែលអ្នកសូត្រអាចជា 1 មកពីការអធិដ្ឋាន ឬរបស់អ្នកផ្ទាល់

អ្នកអាចសូត្រការអធិស្ឋានបានញឹកញាប់តាមដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ថាចាំបាច់

ពេលសូត្រចប់ឈប់យោលបើកភ្នែក ហើយក្រោកឡើង

ចំណាំ! ថ្មសមាធិនៃ 1FAITH the Rose-quartz មិនត្រូវបានប្រើទេ។

ការប្រមូលផ្តុំ

ការ ប្រមូលផ្តុំ គឺបើកពី 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះដល់បិទ 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច (ពេលវេលា - ត្រីកោណ) នៅថ្ងៃសប្តាហ៍។ ថ្ងៃសប្តាហ៍ជាច្រើនមានប្រធានបទ ភាពអាម៉ាស់

'ពិធីបុណ្យ និងថ្ងៃរំលឹក' ។ ការជួបជុំមិនត្រឹមតែជាការជួបជុំគ្នាតាមបែបសាសនាប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវាក៏សម្រាប់ទំនាក់ទំនងសង្គមផងដែរ៖ អធិស្ឋាន ពិភាក្សា ជជែកគ្នា ញ៉ាំ និងដឹក ។

(គ្មានជាតិអាល់កុល) ច្រៀង & រាំ, សើច, លេង & សម្រួល។ ការប្រមូលផ្តុំ មួយ ។

រក្សាទំនៀមទម្លាប់ និងប្រពៃណីក្នុងស្រុកឱ្យនៅរស់ (ម្ហូប គ្រាមភាសា ការស្លៀកពាក់ តន្ត្រី និងរបាំ) ដរាបណាពួកគេមិនបំពានលើ 1FAITH ។

ចាប់ផ្តើម ការប្រមូលផ្តុំ

មិនអាចស្វែងរកការប្រមូលផ្តុំបានទេ។ អ្នកគាំទ្រស្វែងរកយ៉ាងហោចណាស់មនុស្ស 7 នាក់បន្ទាប់មកប្រមូលផ្តុំគ្នាដែល
ជា ការប្រមូលផ្តុំ។ ការប្រជុំលើកទី 1 អាចត្រូវបានធ្វើឡើងនៅផ្ទះ។ ជម្រើសជំនួសគឺ SmeC, PHEC ឬសាលា។



ការអធិស្ឋានជាក្រុម

ការអធិស្ឋានអាចជាក្រុម (2 ឬច្រើនជាងនេះ) ព្រឹត្តិការណ៍។ ការអធិស្ឋានជាក្រុមត្រូវបានប្រើនៅពេលដែលបុគ្គលម្នាក់ត្រូវការការគាំទ្រខាង
សីលធម៌ពីអ្នកដទៃ ឬនៅពេលដែលវាទាក់ទងនឹងបញ្ហាសហគមន៍។ ការអធិស្ឋានជាក្រុមគឺជារឿងធម្មតានៅក្នុងការប្រជុំ។ អធិស្ឋានរួមគ្នាជាមួយ
អ្នកដទៃ។

IMGP ការអធិស្ឋានក្រុមសមាជិកខ្លាំង

ការអធិស្ឋាន IMGP 'ក្រុមសមាជិកខ្លាំង' (2 ឬច្រើនជាងនេះ) ការអធិស្ឋានអាចត្រូវបានប្រើនៅពេលដែលពួកគេត្រូវការជាបន្ទាន់ដើម្បី
ទាក់ទងជាមួយ 1GOD ។ ការអធិស្ឋានជាក្រុម និងការអធិស្ឋានជាក្រុមខ្លាំង (IMGP) គឺជារឿងធម្មតានៅក្នុងការប្រមូលផ្តុំ។ អធិស្ឋាន
&
ធ្វើសមាជិករួមគ្នាជាមួយអ្នកគាំទ្រដទៃទៀតនៃ 1FAITH ។ ចំណាំ! ប្រសិនបើអ្នកចង់ឲ្យក្រុមសូត្រធម៌អធិស្ឋានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក សូមនិយាយទៅ
កាន់អែលឌើរម្នាក់នៅក្នុងការប្រជុំ។

Intense Meditation Group Praying (IMGP) របៀប៖

- បង្កើតក្រុម
- ឈរលើជើងចាប់ផ្តើមជាន់ជើងបិទភ្នែក
- បន្តដើរ ហើយចាប់ផ្តើមទះដៃ
- ឥឡូវចាប់ផ្តើមស្រែកថា 'សម្រាប់សិរីល្អនៃ ព្រះទី ១ និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ'
- បន្តទះកំផ្លៀង និងស្រែករហូតដល់អ្នកមានអារម្មណ៍ថាមានអារម្មណ៍ស្រណុកក្នុងចិត្ត រួចចាប់ផ្តើមសូត្រធម៌
- ការអធិស្ឋានដែលអ្នកសូត្រអាចជា 1 មកពីការអធិដ្ឋាន ឬរបស់អ្នកផ្ទាល់
- អ្នកអាចសូត្រការអធិស្ឋានបានញឹកញាប់តាមដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ថាចាំបាច់
- ពេលសូត្រចប់ សូមឈប់ទះកំផ្លៀង បើកភ្នែក ហើយសម្រាក
- ចំណាំ! មនុស្សចាស់គួរតែចាប់ផ្តើម IMGP

1 ព្រះជាម្ចាស់ ស្រឡាញ់ ការជួបជុំ មួយ។

W orship 1 ព្រះ

គាំទ្រ 1FAITH 1Church Universe អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល

ផ្នែកនៃការថ្វាយបង្គំគឺការមាន 'ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ' !

ប្រចាំថ្ងៃ - ទម្លាប់ ជាតម្រូវការរបស់មនុស្ស។


1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

' ទម្លាប់ ប្រចាំថ្ងៃ' គឺចាំបាច់ដើម្បីបំពេញ 'កាតព្វកិច្ច 2 (ការពាររាងកាយមនុស្ស...)' និងត្រៀមខ្លួនដើម្បីប្រឈមមុខនឹងបញ្ហាប្រឈមនាពេលខាងមុខ។ ក្រោកឡើងដឹកទឹកចម្រោះមួយកែវ ទៅបង្គន់, ធ្វើ 'Daily-Fit (លំហាត់)', ថ្ងាយបង្គំ ' ការអធិស្ឋានប្រចាំថ្ងៃ', លាងមុខនិងដៃ, ញ៉ាំអាហារពេលព្រឹកនិងស្លៀកពាក់។ ពិនិត្យ 'អ្នករៀបចំផែនការ' របស់អ្នក។ ឥឡូវនេះអ្នកត្រៀមខ្លួនសម្រាប់បញ្ហាប្រឈម។ ចេញទៅខាងក្រៅស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ការពារ 'សូមឱ្យថ្ងៃល្អ សូម ព្រះ ប្រទានពរដល់អ្នក'។

' ទម្លាប់ ប្រចាំថ្ងៃ' រួមបញ្ចូលភាពស្អាតស្អំ និងការផ្តល់ចំណីមិនត្រឹមតែរបស់ខ្ញុំប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែមនុស្ស និងសត្វផ្សេងទៀតទាំងអស់ អាស្រ័យ លើអ្នក។ លាងដៃបន្ទាប់ពីរាល់ការចូលមើលបង្គន់ និងមុនពេលអាហារនីមួយៗ។ លាងមុខមុនពេលអាហារនីមួយៗ។ ដុសធ្មេញ និងលាងសម្អាត រាងកាយទាំងមូលមុនពេលចូលគេង។ ចិញ្ចឹម 5 ដងក្នុងមួយថ្ងៃ: 'អាហារពេលព្រឹក, អាហារថ្ងៃដំបូង - អាហារថ្ងៃត្រង់, អាហារថ្ងៃត្រង់ - អាហារ ពេលល្ងាច' ។

ចំណាំ! មុនពេលរាល់ការថ្វាយបង្គំអាហារ៖ 'សូមអរគុណ ការអធិស្ឋាន'!

' ទម្លាប់ ប្រចាំថ្ងៃ' រួមបញ្ចូលទាំងការធ្វើល្អ និងដាក់ទោសអាក្រក់។ ភាពល្អជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងការធ្វើ 'អំពើសប្បុរសដោយចៃដន្យ' ។ ចូរ មាន ចិត្តសប្បុរសចំពោះខ្ញុំ ចំពោះមនុស្សជុំវិញអ្នក សហគមន៍ សត្វផ្សេងៗ ទីជម្រក... Punish Evil រាល់ពេលប្រើ 'Law-Giver Manifest' ជាការណែនាំ។

ព្យាយាម 'ស្វែងរក ទទួលបាន និងអនុវត្តចំណេះដឹង', 'រៀន និង បង្រៀន' & ឆ្លងកាត់ 'បទពិសោធន៍ជីវិត' ។ ការរៀន ការបង្រៀន ការឆ្លងកាត់ជីវិត - បទពិសោធន៍គឺមានសារៈសំខាន់ចំពោះ 1 ព្រះ ដ៏ មានប្រយោជន៍ ។ សកម្មភាពទាំងនេះជួយក្នុង 'ការចុះសម្រុងគ្នា' ជាមួយនឹងតំបន់ជុំវិញ និងការរស់រានមានជីវិតនៃប្រភេទសត្វ។ 

ការសម្រាកគឺចាំបាច់សម្រាប់ការរស់រានមានជីវិត និងសុខភាពល្អ។ សម្រាកសំខាន់គឺ 'គេង' ។ ការគេងបញ្ចប់ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ។ 1 ម៉ោងគួរតែកន្លងផុត ទៅចាប់តាំងពីការបំបៅ & សម្អាត។

ការថ្វាយបង្គំ៖ 'ការអធិស្ឋាន' ។ ដើម្បីទទួលបានការសម្រាកដែលធ្វើអោយមានថាមពលឡើងវិញ បន្ទប់គេងត្រូវតែមាន ត្រូវងងឹតតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ហើយអវត្តមាននៃសំលេងរំខានខាងក្នុង និងខាងក្រៅគឺជាកត្តាចាំបាច់។ ចំណាំ! 'Shire' (រដ្ឋាភិបាលមូលដ្ឋាន) ត្រូវតែអនុវត្ត 'បម្រាមគោចរពេលយប់' ។

Hints


ពេលចេញទៅក្រៅតែងតែស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ការពារសមរម្យ។ ដើម្បីការពារ (ភ្នែក សក់ ស្បែក និងជើង) រាងកាយមនុស្សពីអាកាសធាតុ ជំងឺ និងការបំពុល។

នៅពេលធ្វើ Daily-Fit (លំហាត់) ប្រើសុភាសិតអំពីល្បឿននៃការឈានដល់ ការកើតឡើងម្តងទៀតអតិបរមា។ ហាត់ប្រាណ១ថ្ងៃហើយមិនហាត់ប្រាណលើកក្រោយមិនមានប្រយោជន៍ទេ។

នៅពេលបំបៅ ជៀសវាងអាហារបំប៉នមិនល្អ ខ. អាល់កុល ហ្វូតូស អាហារដែលផលិត និង (GM) អាហារកែប្រែហ្សែន។

ពេលប្រើ Planner របស់អ្នក និងនៅកន្លែងធ្វើការ ឬសិក្សា សូមកុំឱ្យពេលវេលាគ្រប់គ្រងអ្នក! ពេលវេលាមិនគួរ ប្រើដើម្បីប្រញាប់ប្រញាល់មនុស្សទេ។ រាងកាយរបស់មនុស្សមិនត្រូវបានឡើងសម្រាប់ការប្រញាប់។



 ថ្ងៃចាប់ផ្តើម៖ 0 ម៉ោង ថ្ងៃរះ ~ ថ្ងៃដំបូង គឺពី 0 - 7 ម៉ោង ~ 7 ម៉ោងគឺ ពាក់កណ្តាលថ្ងៃ ~ ថ្ងៃចុង គឺពី 7 - 14 ម៉ោង Sunset ~ យប់ គឺពី 14 ទៅ 21 ម៉ោង។

១ ព្រះជាម្ចាស់ កំពុងរង់ចាំនៅទីនេះពីអ្នក! យ

1 សារចុងក្រោយរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ការបង្ហាញអំពីអ្នកផ្តល់ច្បាប់

១ ព្រះជាម្ចាស់ ១ ជំនឿ ១ ព្រះវិហារ

អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាលសកល

ការអធិស្ឋាន ប្រចាំថ្ងៃ

សូមគោរព ព្រះជាម្ចាស់ 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
ជួយខ្ញុំឱ្យស្អាតស្អំ មេត្តា និងបន្ទាបខ្លួន ដោយប្រើ រមួរ ទាំង 7 ជាការណែនាំ៖ ខ្ញុំនឹងការពារ
ការបង្កើតរបស់អ្នក & ដាក់ទោសអំពើអាក្រក់។



ក្រោកឈរឡើងសម្រាប់ការវាយប្រហារដោយអយុត្តិធម៌ ជួបការលំបាក ទន់ខ្សោយ និងទុក្ខ ចិញ្ចឹមអ្នកអត់ឃ្លាន ជម្រក
គ្មានផ្ទះសម្បែង និងការល្អលោមអ្នកជំងឺ ប្រកាស៖ 1ព្រះជាម្ចាស់, 1FAITH, 1Church,
អាណាព្យាបាល

អាណាព្យាបាលសកលលោក

សូមអរគុណសម្រាប់ថ្ងៃនេះ

អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)

សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះគួរតែត្រូវបាននិយាយជារៀងរាល់ថ្ងៃ តែម្នាក់ឯង ឬជាក្រុមនៅកន្លែងណាមួយដែលអ្នកចូលចិត្ត ប្រឈមមុខនឹងព្រះអាទិត្យ៖ ភ្នែកបិទ
ជិត។ សូត្រនៅឯការប្រជុំ។

អរគុណ ការអធិស្ឋាន

សូមគោរព 1GOD ដែលជា អ្នកបង្កើតក្រាវឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត សូមអរគុណសម្រាប់ការផ្តល់ជូនខ្ញុំនូវ

ភេសជ្ជៈ និងអាហារប្រចាំថ្ងៃ

រស់នៅតាមសារចុងក្រោយរបស់អ្នក ខ្ញុំខំប្រឹងឱ្យសមនឹងទទួល

បានអាហារបំប៉នជារៀងរាល់ថ្ងៃ សូមអោយខ្ញុំរួចផុតពីការស្រេកទឹក និងស្លឹកស្រពន់ ការឈឺចាប់ ភាព

អត់ឃ្លាន អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាប់ទាប់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)



ដើម្បីសិរីល្អរៀងរាល់ 1ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ សូមប្រើការអធិស្ឋាននេះមុនពេលអាហារ

នីមួយៗ!

yyyyyyy

អាហារបំប៉ន ប្រចាំថ្ងៃ

អាហារបំប៉នគឺចាំបាច់សម្រាប់សុខភាពល្អ និងរស់រានមានជីវិត។ តម្រូវការចាំបាច់របស់អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល។ ត្រូវតែមានប្រចាំថ្ងៃ គឺទឹកផឹក និង
អាហារដែលអាចបរិភោគបាន។

ទឹកត្រងឱ្យត្រជាក់ ផឹកមួយកែវ (០.២លីត្រ) ៧ដង (ព្រឹក អាហារពេលព្រឹក ព្រឹកព្រលឹម-អាហារសម្រន់ អាហារថ្ងៃត្រង់-អាហារថ្ងៃត្រង់ ពេលល្ងាច) សរុប ១.៤លីត្រ។

ទឹក 7 កែវអាចត្រូវបានបន្ថែមជាមួយនឹងភេសជ្ជៈដែលមានមូលដ្ឋានលើទឹកផ្សេងទៀត: កាហ្វេដ៏, ម្សៅកាកាវ, តែរុក្ខជាតិ, តែខ្មៅ, តែបៃតង។
ទាំងនេះអាចត្រូវបានបម្រើក្តៅឬត្រជាក់។ បន្ថែម - ទឹកក៏ល្អ។



គ្មានទឹកផ្លែឈើ! គ្មានទឹកក្រូចឆ្មារ! របបអាហារ ធំបំផុត No! ទេ! គឺ FRUCTOSE

រៀងរាល់សប្តាហ៍ ត្រូវតែមានប្រធានបទ៖ ឧទាហរណ៍ ថ្ងៃទី១៖ បន្លែ; ថ្ងៃទី 2: បសុបក្សី;

ថ្ងៃទី 3: ថនិកសត្វ; ពាក់កណ្តាលសប្តាហ៍: សត្វល្អិត; ថ្ងៃទី 5: អាហារសមុទ្រ;

ចុងសប្តាហ៍៖ គ្រាប់ និង គ្រាប់; ថ្ងៃសប្តាហ៍៖ សត្វល្អិត។

1FAITH

ការអធិស្ឋាន

ការងារបង្ក

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ជំនឿលើ 1G OD ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ 1FAITH ។ ចូរស្រូបយក សេចក្តីជំនឿ ១ យ៉ាងដូច្នោះ វាអាចប៉ះប៉ះដូងរបស់អ្នក និងក្លាយជាផ្នែកអចិន្ត្រៃយ៍នៃការគិតរបស់អ្នក។ គិត និងរស់នៅ តាមសេចក្តីជំនឿ 1 ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ អនុញ្ញាតឱ្យ 1FAITH មានឥទ្ធិពលលើសកម្មភាពរបស់អ្នក ថាតើពួកគេដឹងខ្លួន ឬមិនដឹងខ្លួន។ មនុស្សដែលមានជំនឿទទួលបានពរ 1 ព្រះជាម្ចាស់ ស្រឡាញ់ពួកគេ។



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

1 ការអធិស្ឋាន ជំនឿ

សូមគោរព 1 ព្រះ អ្នកបង្កើតចក្រវាឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត សូមអរគុណចំពោះ 1FAITH វាផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវកម្លាំងសីលធម៌ 1FAITH ផ្តល់នូវដំណោះស្រាយដែលមិនគិតតែពីប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួននិងមិនហឹង្សា ខ្ញុំនឹងទទួលយក 1FAITH ដោយចិត្ត រាងកាយ និងព្រលឹង



ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នករាល់គ្នាអំពី 1 ជំនឿ ខ្ញុំនឹងការពារ 1 ជំនឿ របស់ ព្រះ 1 សាសនាចក្រប្រឆាំងនឹងសាសនា ដើម្បីសិរីល្អនៃ ព្រះ 1 និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើដើម្បីបង្ហាញពីភាពរឹងមាំខាងសីលធម៌ !

y y y y y y y y

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការប្រកួតប្រជែង ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ អ្នកបង្កើត

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះ ទី 1)

សំណើសុំជំនួយក្នុងការបំប្លែងអ្នកមិនជឿ ជួយអ្នកមិនជឿទទួលបាន 1FAITH



សូមអរគុណចំពោះបទពិសោធន៍នៃការចូលរួមក្នុងការប្រឈមមួយនេះ ដែលខ្ញុំខិតខំធ្វើការប្រឈមបន្ថែមទៀត សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1GOD & the Good of Humankind

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅពេលប្រឈមមុខនឹងអ្នកមិនជឿដែលល្ងង់ខ្លៅ !

y y y y y y y y



BELIEFS

ការអធិស្ឋាន

ការច្បាប់បង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ជំនឿលើមូលដ្ឋានសីលធម៌ បុគ្គលកសាងជីវិតរបស់ខ្លួន។ ជំនឿគឺជាកម្លាំងសីលធម៌ ជំនឿគឺជាក្តីសង្ឃឹម វាជួយយើងឱ្យយល់ពី មូលហេតុដែលយើងរស់នៅ។ ជំនឿ៖ រម្យ ១!
មូលដ្ឋានគ្រឹះនៃ 1 FAITH ។



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការអធិស្ឋាន AFFIRMATION

សូមគោរព ព្រះជាម្ចាស់ 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាល ដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)
ចង់បញ្ជាក់ពីជំនឿរបស់ពួកគេ៖
មាន 1 ព្រះជាម្ចាស់ ជាទ្រង់និងនាង
1 ព្រះជាម្ចាស់ បានបង្កើតសកលលោកចំនួន 2 ហើយបានជ្រើសរើសមនុស្សជាតិដើម្បីធ្វើជាអ្នកថែរក្សា
សកលលោករូបវិទ្យា
ជីវិតមនុស្សគឺពិសិដ្ឋពីការចាប់កំណើតរបស់វា ហើយមានកាតព្វកិច្ចដើម្បីគុណ
មនុស្សជាតិគឺត្រូវស្វែងរក និងទទួលបានចំណេះដឹង បន្ទាប់មកអនុវត្តវា។
The Law-Giver Manifest ជំនួសសារពីមុនទាំងអស់ដែល 1GOD បានធ្វើ
លេខគឺសំខាន់ ហើយ លេខ 7 គឺជាព្រះ
មាន Afterlife ហើយមានទេវតា
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ
ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាននិយាយនៅផ្ទះតែម្នាក់ឯង ឬជាមួយក្រុមគ្រួសារម្តងក្នុងមួយសប្តាហ៍។ សូត្រនៅឯការប្រជុំ។



y y y y y y y y

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

1 ការអធិស្ឋាន របស់ព្រះជាម្ចាស់ សូម

ការបញ្ជាក់ ១

គោរព 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
មាតា និងបិតានៃសកលលោក
1 & មានតែ Idol សម្រាប់ខ្ញុំគោរពបូជា ខ្ញុំសន្យាថានឹងមិន
មានរូបព្រះផ្សេងទៀតទេ។
ខ្ញុំនឹងជៀសវាងរាល់រូបក្លែងក្លាយទាំងអស់ ហើយកែច្នៃនិមិត្តសញ្ញារបស់វាឡើងវិញ ខ្ញុំនឹងព្យាយាម
ស្តារព្រលឹងដែលខុសទាំងអស់ឡើងវិញ ដើម្បីសិរីល្អនៃ ព្រះជាម្ចាស់ និងជាប្រយោជន៍នៃ
មនុស្សជាតិ។



បង្ហាញការគោរពរបស់អ្នកចំពោះអ្នកបង្កើត!

y y y y y y y y

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការថ្វាយបង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ការអធិស្ឋាន សកល

ការបញ្ជាក់ ២

សូមគោរព ព្រះជាម្ចាស់ 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)
សូមអរគុណអ្នកសម្រាប់ការជ្រើសរើសការសន្យារបស់មនុស្សជាតិ
ដើម្បីធ្វើជាអ្នកថែរក្សាពន្លឺនៃដី
សន្យាធ្វើអាណានិគមចក្រវាឡ និងជាអ្នកថែរក្សា សុំជំនួយក្នុងការបំពេញវាសនាមនុស្សជាតិ



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើ
នៅពេលចាំបាច់ !

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការអធិស្ឋាន របស់មនុស្សជាតិ សូមគោរពដល់ 1 God ដែលជា អ្នកបង្កើត

ការបញ្ជាក់ ៣

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត ។
អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាល ដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)
សូមអរគុណអ្នកសម្រាប់ការបង្កើតមនុស្សជាតិ
ខ្ញុំសន្យាការពារជីវិតមនុស្សពីការមានគភ៌ ខ្ញុំសន្យាថានឹងទប់ស្កាត់ និងដាក់ទណ្ឌកម្មរាល់
ការគំរាមកំហែងដល់ជីវិតមនុស្ស
ខ្ញុំសន្យាថានឹងសហការគ្នា និងគុណសម្រាប់ការរស់រានមានជីវិត និងអាណានិគមអរកាល
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅពេលចាំបាច់!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ចំណេះដឹង ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 God, អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏

ការបញ្ជាក់ ៤

ស្រស់ស្អាតបំផុត។
អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)
សន្យាថានឹងស្វែងរក ទទួលបាន និងអនុវត្តចំណេះដឹងពេញមួយជីវិត
សន្យាថានឹងរៀន និងបង្រៀនតាមរយៈការអប់រំដោយឥតគិតថ្លៃ ការងារ
សន្យាគាំទ្រការអប់រំសាធារណៈ
ផ្ទេរបទពិសោធន៍ជីវិតទៅកាន់មនុស្សជំនាន់ក្រោយ
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅពេលចាំបាច់!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការថ្វាយបង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

សារ ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ការបញ្ជាក់ ៥

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក
(ឈ្មោះទី 1)

បានទទួល និងស្រូបយកសាររបស់អ្នក ខ្ញុំនឹងផ្សព្វផ្សាយសាររបស់
អ្នកទៅកាន់អ្នកគ្រប់គ្នា ខ្ញុំនឹងលុបចោលសារដែលហួសសម័យទាំងអស់
សេចក្តីប្រកាសអ្នកផ្តល់ច្បាប់និងជាមគ្គុទ្ទេសក៍របស់ខ្ញុំ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់
ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់
នៅពេលចាំបាច់!



ÿÿÿÿÿÿÿÿ

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

NUMBER ការអធិស្ឋាន

ការបញ្ជាក់ ៦

សូមគោរព 1 ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាល
ដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាបទាបរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណ 'អ្នកសម្រាប់លេខ លេខជួយយើង

ឱ្យយល់អំពីលេខសកល ដើម្បីជួយក្នុងកាតព្វកិច្ចអាណាព្យាបាល លេខសម្រាប់
ការជំរុញផ្លូវចិត្ត & ភាពសប្បាយរីករាយ សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1GOD & ភាពល្អនៃ
មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅពេលចាំបាច់ !



ÿÿÿÿÿÿÿÿ

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការអធិស្ឋាន ក្រោយជីវិត សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ការបញ្ជាក់ ៧

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះ
ទី 1)

ជំនឿក្នុងជីវិតក្រោយជីវិត មានជំនឿ
ព្រលឹងដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច ជំនឿក្នុងការចាប់បដិសន្ធិ
ឡើងវិញ មានទេវតាសម្រាប់សិរីល្អនៃ

ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ
ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅពេលចាំបាច់!



ÿÿÿÿÿÿÿÿ



Afterlife

ការអធិស្ឋាន

ការថ្វាយបង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យយើង

1 ព្រះជាម្ចាស់ ចង់ឱ្យយើងជឿលើជីវិតចុងក្រោយ ព្រលឹងដ៏អស់កល្ប ការចាប់បដិសន្ធិឡើងវិញ និងទេវតា។ រាងកាយរបស់មនុស្សមានការចាប់ផ្តើម និងចុងបញ្ចប់។ ព្រលឹងមានជីវិតបន្ទាប់បន្សំ។

សេចក្តីអធិស្ឋានទុក្ខត្រូវបានប្រើឱ្យតែអ្នកមានទុក្ខត្រូវប្រើវា។



Soul-Prayer ត្រូវបានប្រើនៅឯការមើលពិធីបូជាសពនៅវិបធានចុង និងម្តងទៀតនៅឯភាពរញ្ជ័រញ្ជៃនៃ Afterlife ។

បន្ទាប់ពីការស្តាប់ ការអធិស្ឋាន Relive-Good ឬ Relive-Bad Prayer អាចត្រូវបានប្រើ។

ការអធិស្ឋានទាំងនេះសុំ 1 ព្រះឱ្យរង្វាន់ឬដាក់ទណ្ឌកម្មមនុស្សម្នាក់។



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ! y

ព្រះអ្នក បង្កើតចក្រវាឡដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត ខ្ញុំ

មានអារម្មណ៍ថាទេ បាត់បង់ ដោយគ្មានគោលបំណង ភ្នែកខ្ញុំហូរដោយទឹកភ្នែក បេះដូងរបស់ខ្ញុំកំពុង

បែកបាក់ក្រោមការឈឺចាប់ដែលមិនអាចទ្រាំបាន សូមល្ងង់លោមខ្ញុំ

ផ្តល់ក្តីសង្ឃឹម និងគោលបំណង អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់

បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះ: ទី១)



ដើម្បីសិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ សូមប្រើការអធិស្ឋាននេះបន្ទាប់ពី

ការបាត់បង់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ 1 ! yyy

ការអធិស្ឋាន ព្រលឹង

សូមគោរព 1 God, Creator of the most beautiful Universe សូមស្វាគមន៍សមាជិកនៃ

សហគមន៍របស់យើង អាណាព្យាបាលដែលមានចិត្តរាបទាបម្នាក់ដែលបានតស៊ូដើម្បី

ក្លាយជាមនុស្សល្អ មនុស្សដែលបំពេញបេសកកម្មរបស់ពួកគេ Fires frees this Soul for Judgment-

Day a uniquely missed for the 1GOD & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាន

នេះត្រូវបាននិយាយបន្ទាប់ពីមនុស្សម្នាក់បានស្លាប់ ឬគ្រប់ពេលវេលា។ ត្រូវ

បានគេប្រើនៅក្នុងពិធីបញ្ចប់ផលនៅ

ព្រះមេរុ។



yyyy

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ការថ្វាយបង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

y y y y y y y y

ការអធិស្ឋាន RELIVEBAD

សូមគោរព ព្រះជាម្ចាស់ 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
 អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)
 ការស្នើសុំដែលអាក្រក់ (ឈ្មោះ) បាន ធ្វើសមនឹងទទួលបានការដាក់ទណ្ឌកម្មបន្ថែម (ឈ្មោះ) តំណាងឱ្យអំពើអាក្រក់ដែល
 ជាក់ហុសលើមនុស្សជាតិ
 សេចក្តីខ្លើមរអើមជាសត្រូវ
 សូមឱ្យអំពើអាក្រក់ (ឈ្មោះ) រស់ឡើងវិញ (ចំនួន) ដងរាល់ទុក្ខវេទនារបស់ជនរងគ្រោះ
 សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការប្តឹងស្តង់នេះត្រូវប្រើសម្រាប់មនុស្សអាក្រក់មុន ឬក្រោយបូជាសព!

y y y y y y y y

ការអធិស្ឋាន រស់រវើក

សូមគោរព 1 ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់
 ដ៏រាបទាបរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)
 ការស្នើសុំដែលល្អ (ឈ្មោះ) បានធ្វើសមនឹងទទួលបានការទទួលស្គាល់បន្ថែម (ឈ្មោះ) តំណាងឱ្យ
 មនុស្សជាតិល្អត្រូវផ្តល់ការបំផុសគំនិតដល់អ្នកដទៃ សូម (ឈ្មោះ) រស់ឡើងវិញ (ចំនួន) ដងនូវសេចក្តីអំណរនៃអំពើល្អ
 របស់អ្នកទទួលសម្រាប់សិរីល្អនៃ 1GOD &
 សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវប្រើសម្រាប់មនុស្សល្អមុន ឬក្រោយបូជាសព!



y y y y y y y y



New-Age time

ការអធិស្ឋាន

ថ្ងៃបន្ត

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

1 ព្រះបានបង្កើតពេលវេលាដើម្បីវាស់វែងការចាប់ផ្តើមនិងបញ្ចប់ !



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

TIME - ការអធិស្ឋាន

សូមគោរព 1 ព្រះជាម្ចាស់ អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាបទាបរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

អរគុណអ្នកដែលបានផ្តល់ឱ្យយើងនូវការចាប់ផ្តើម & ចុងបញ្ចប់ ពេលវេលាដែលត្រូវវាស់វែង ពេលវេលាដើម្បីរៀបចំផែនការ ពេលវេលាវិភាគ ជួយខ្ញុំក្នុងការគ្រប់គ្រងពេលវេលា ដើម្បីកុំឱ្យវាក្លាយជាទាសករ ខ្ញុំព្យាយាមមិនប្រញាប់ប្រញាល់ ឬប្រញាប់ប្រញាល់ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ។



ការអធិស្ឋាននេះអាចនិយាយបាននៅថ្ងៃណាមួយនៅម្នាក់ឯង ឬជាក្រុមនៅកន្លែងណាក៏ដោយ។

y y y y y y y y

SLEEP - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 God,

អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
ការពារខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំងាយរងគ្រោះបំផុត។
ការពារខ្ញុំពីការមិនស្ងប់ និងគំនិតអាក្រក់
អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំសម្រាក ព្យាបាល និងធ្វើឱ្យការគេងមានថាមពលឡើងវិញ
កុំឱ្យការព្រួយបារម្ភរំខានដល់សុបិន និងដំណេករបស់ខ្ញុំ
សូមឱ្យខ្ញុំចងចាំតែសុបិនដ៏ផ្អែមល្អ
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះប្រើមុនពេលចូលគេង!

អ្នករៀបចំផែនការ - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1GOD អ្នកបង្កើត

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត ជួយខ្ញុំរៀបចំផែនការប្រចាំថ្ងៃរបស់ខ្ញុំ

ខ្ញុំនឹងវិភាគ និងពិនិត្យមើលផែនការរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងលើកទឹកចិត្ត
អ្នកដ៏ទៃឱ្យប្រើ Planner សូមអរគុណ សម្រាប់ Planner របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំព្យាយាម
ប្រើវាសម្រាប់ការធ្វើផែនការរយៈពេលខ្លី និងរយៈពេលវែង។



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & ភាពល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅក្នុងផ្នែកពេលព្រឹកនៃ 'ទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃ'។

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃបង្អួច

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ភាពសប្បាយរីករាយ - ថ្ងៃ - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ

អ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក
(ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណ 'អ្នកសម្រាប់បញ្ហាប្រឈមសប្តាហ៍នេះ ខ្ញុំបានព្យាយាមរស់នៅ
ប្រចាំថ្ងៃ - ការអធិស្ឋាន
ថ្ងៃនេះខ្ញុំធ្វើបុណ្យ និងបូជាជាមួយក្រុមគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិ
ខ្ញុំសុំការណែនាំក្នុងសប្តាហ៍ខាងមុខ
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះត្រូវប្រើរៀងរាល់ថ្ងៃសប្តាហ៍ គ្រប់ទីកន្លែង ដោយខ្លួនឯង ឬនៅឯការជួបជុំ។ ការអធិស្ឋានតាមប្រធានបទ Fun-Day ត្រូវបានប្រើនៅលើកំពូលនៃការអធិស្ឋានថ្ងៃសប្តាហ៍។

y y y y y y y y

ថ្មី - ថ្នាំ - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏

ទិវាប្រារព្ធពិធី 1.1.1 ។

ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សុំការណែនាំអំពីថ្នាំខាងមុខ
ដូច្នេះ ខ្ញុំអាចបន្ទាបខ្លួន និងបម្រើសហគមន៍របស់ខ្ញុំ រស់នៅតាមសក្តានុពលពេញលេញរបស់ខ្ញុំ
សូមផ្សព្វផ្សាយសារលិខិតនៃការបង្ហាញពីច្បាប់
សម្រាប់សិរីល្អនៃ ព្រះជាម្ចាស់ និងជាប្រយោជន៍នៃមនុស្សជាតិ។



ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃទី 1 នៃថ្នាំ!

y y y y y y y y

SHIRE - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក

ទិវាប្រារព្ធពិធី 1.3.7 ។

បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះ
ទី 1)

សួរថាសហគមន៍ដ៏រាប់រាប់នេះអាចត្រូវបានប្រទានពរ សហគមន៍ដែលរស់នៅដោយសុខដុម
ជាមួយទីជម្រករបស់វា សហគមន៍ដែលលើកទឹកចិត្តគ្រួសារដែលរីកលូតលាស់ សហគមន៍ដែល
ជាផ្ទះរបស់ខ្ញុំ



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ Shire Day!

y y y y y y y y



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃបង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

BLOSSOM - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះ

ថ្ងៃប្រារព្ធពិធី 2.1.7 ។

អ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់
បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)
អរគុណសម្រាប់សម្រស់ផ្ការីក ផ្ការីកស្រស់បំព្រងភ្នែក &
បេះដូង សុំដូចផ្ការីក ស្នេហាអាចរីក អូសសន្យាការពារ & ថែរក្សាជិត



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ Blossom Day!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

ជនរងគ្រោះ នៃ ឧក្រិដ្ឋកម្ម - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ទិវាចងចាំ 2.4.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតអ្នកថែរក្សាអ្នកថែរក្សាដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក
(ឈ្មោះទី 1)

សុំដើម្បីបន្ទូលបន្ថយទុក្ខព្រួយ & ការឈឺចាប់របស់ជនរងគ្រោះនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម ជួយជនរងគ្រោះនៃឧក្រិដ្ឋ
កម្មទទួលបានយុត្តិធម៌ & សំណង ខ្ញុំសន្យាថានឹងជួយកាត់ទោសឧក្រិដ្ឋកម្មមិនចេះចប់ សុំឱ្យ
អំពើអាក្រក់ត្រូវបានដាក់ទោសក្នុងជីវិត & ក្រោយជីវិត



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃជនរងគ្រោះនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

ការច្រើនដង - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់

ថ្ងៃប្រារព្ធពិធី 3.1.7 ។

ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណ 'អ្នកសម្រាប់ការរីករាយនៃមិត្តរួម
ស្នើសុំការមានកូន និងកំណើតដែលមានសុខភាពល្អ
សន្យានឹងគូ & គុណ
ដូច្នេះ មនុស្សជាតិអាចធ្វើអាណានិគមលើសកលលោក



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅថ្ងៃគុណ!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ! យ

ថ្ងៃបង្អួច

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ជនរងគ្រោះ នៃ សង្គ្រាម - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 God, អ្នកបង្កើត

ទិវាចងចាំ 3.4.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

ការសន្យាថានឹងជួយ និងទទួលបានជំនួយសហគមន៍សម្រាប់ VW សុំដើម្បីសម្រាលទុក្ខសោក និងការរលីចាប់ របស់ជនរងគ្រោះនៃសង្គ្រាម I សន្យាថានឹងជួយកាត់ទោសឧក្រិដ្ឋជនសង្គ្រាម សុំឱ្យការឈ្លានពានត្រូវ បានលុបចោល ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ 1GOD & ភាពល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវ បានប្រើលើជនរងគ្រោះនៃសង្គ្រាម ថ្ងៃ! yyyyyyy



កុមារ - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោក

ថ្ងៃប្រារព្ធពិធី 4.1.7 ។

ដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណចំពោះពរជ័យរបស់កុមារ សូមឲ្យពួកយើងទទួលបាននូវ ពរជ័យនេះ ដែលខ្ញុំសន្យានឹងផ្តល់ និងទទួលបានការអប់រំ ដល់ពួកគេ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញពួកគេពីរបៀបថ្វាយបង្គំសម្រាប់ សិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និង សេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅថ្ងៃកុមារ!



yyyyyy

ការបំពុល - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោក

SHAME-day 4.2.7.

ដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សុំទោសចំពោះការចោលសំរាមពាសវាលពាសកាល ខ្ញុំនឹងកែប្រែអ្នកបំពុលទាំងអស់ត្រូវ ទទួលទោស ខ្ញុំខំរស់នៅក្នុងសហគមន៍ គ្មានការបំពុល ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និង សេចក្តីល្អ នៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃបំពុល!



yyyyyy



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃបន្ត

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

អ្នកធ្វើការ - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ អ្នកបង្កើត

ទិវាប្រារព្ធពិធី 5.1.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សុំជំនួយ ដូច្នេះខ្ញុំអាចជាកម្មករដែលមានប្រយោជន៍ សូមឲ្យការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ខ្ញុំត្រូវ
បានកោតសរសើរ និងផ្តល់រង្វាន់ដោយយុត្តិធម៌ ខ្ញុំព្យាយាមធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពគ្រប់ពេលវេលា ខ្ញុំនឹងធ្វើ
ឱ្យសហគមន៍របស់ខ្ញុំមានមោទនភាពចំពោះខ្ញុំ



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃកម្មករ!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

មាតា - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោក

ទិវាប្រារព្ធពិធី 5.3.7 ។

ដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណ "1 GOD" សម្រាប់ពរជ័យពីមាតា សូមឲ្យការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ពួកគេត្រូវបាន
កោតសរសើរ និងផ្តល់រង្វាន់ដោយក្តីស្រឡាញ់
ខ្ញុំនឹងគោរពម្តាយរបស់ខ្ញុំ
ខ្ញុំនឹងមើលថែនាង ប្រសិនបើតម្រូវការកើតឡើង



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះប្រើនៅថ្ងៃបុណ្យម្តាយ!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

ការអប់រំ - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏

ទិវាប្រារព្ធពិធី 6.1.7 ។

ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សន្យាថានឹងស្វែងរក ទទួលបាន និងអនុវត្តចំណេះដឹងពេញមួយជីវិត
ដើម្បីរៀន និងបង្រៀនតាមរយៈការអប់រំដោយឥតគិតថ្លៃ

ដើម្បីគាំទ្រការអប់រំសាធារណៈដោយឥតគិតថ្លៃ

ផ្ទេរបទពិសោធន៍ជីវិតទៅកាន់មនុស្សជំនាន់ក្រោយ

សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃអប់រំ!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ព្រះយេស៊ូវ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

DEFOLIANT - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

SHAME-day 6.2.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក
(ឈ្មោះទី 1)

នឹងការពាររុក្ខជាតិ ដី និងទឹកដីជាតិពុល ប្រឆាំង និងបញ្ឈប់ការកែប្រែ
ហ្សែននៃវត្ថុណាដែលរស់នៅ នឹងធានាថា Shire scorches ដីដែលមានជាតិពុល នឹង
ដាក់ទោសច្បាប់សំលាប់ស្មៅ អ្នកបំពុលដំណាំ GM ដើម្បីសិរីរុងរឿង
របស់ 1GOD & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាន
ប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ Defoliant !



ÿÿÿÿÿÿÿÿ

ដីដូនដីតា - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់
ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

ទិវាប្រារព្ធពិធី 7.1.7 ។

គោរពលោកយាយតា ដើម្បីចំណេះដឹង-បន្ត អរគុណដីដូនដីតា ដែលបានផ្តល់ឱ្យ
យើងនូវមរតក អរគុណដីដូនដីតាដែលបានបង្រៀនយើង ប្រពៃណីគោរព
ដីដូនដីតាសម្រាប់សមិទ្ធិផលរបស់ពួកគេដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ 1 ព្រះ & ល្អនៃ
មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅថ្ងៃដីដូនដីតា!



ÿÿÿÿÿÿÿÿ

អាហារូបត្ថម្ភ - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏
ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

ទិវាប្រារព្ធពិធី 7.3.7 ។

សូមអរគុណចំពោះការផ្តល់ភេសជ្ជៈ និងអាហារប្រចាំថ្ងៃ ខ្ញុំខិតខំបំពេញតម្រូវការអាហារ
បំប៉នជារៀងរាល់ថ្ងៃ សូមឲ្យខ្ញុំរួចផុតពី ទុក្ខសោក ស្រែកទឹក ស្លឹកស្រពន់ ការឈឺចាប់
ស្រែកឃ្លាន ខ្ញុំព្យាយាមលុបបំបាត់ការស្រែកឃ្លានក្នុងសហគមន៍របស់ខ្ញុំ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់
ព្រះជាម្ចាស់ និង សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ។ ប្រើនៅថ្ងៃអាហារបំប៉ន! ÿÿÿÿÿÿÿÿÿ



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃយប់

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

សកល - ការអធិស្ឋាន

ទិវាប្រារព្ធពិធី 8.1.7 ។

សូមគោរព ព្រះជាម្ចាស់ 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។
អាណាព្យាបាល-អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី១)
អរគុណអ្នកដែលបានជ្រើសរើសមនុស្សជាតិឱ្យធ្វើជាអាណាព្យាបាល
ចក្រវាលរូបវិទ្យា



សន្យាធ្វើជាអ្នកថែរក្សាមនុស្សជាតិ និងភពផែនដី
សន្យាធ្វើអាណានិគមលើសកលលោក និងក្លាយជាអ្នកថែរក្សារបស់ខ្លួន។
សុំជំនួយក្នុងការបំពេញវាសនាមនុស្សជាតិ
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃសកល!

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

HOLOCAUST - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

SHAME-day 8.2.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី
1)

នឹងចងចាំជនរងគ្រោះ Hiroshima & Nagasaki & US Evil
នឹងកាត់ទោសមនុស្សទាំងអស់ដែលគំរាមកំហែងដល់ការបង្កើតរបស់អ្នក។
នឹងធានាការបំផ្លិចបំផ្លាញនៃអាវុធនៃការបំផ្លាញទ្រង់ទ្រាយធំ
នឹងបិទអណ្តូងរ៉ឺឡាតូម Uranium រុះរើរោងចក្រថាមពលនុយក្លេអ៊ែរទាំងអស់។
កន្លែងស្រាវជ្រាវ និងកាត់ទោសប្រតិបត្តិការរបស់ពួកគេ។
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ Holocaust !

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

HABITAT - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ទិវាប្រារព្ធពិធី 9.1.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី
1)

សុំជំនួយក្នុងការការពារលំនៅដ្ឋាន
សន្យារក្សាអ្នកបំពុលឱ្យទទួលខុសត្រូវ ការសន្យាធ្វើឱ្យចុះសម្រុងនឹង
ទីជម្រក សុំឱ្យអ្នកបំពុលត្រូវទទួលទោសនៅពេលនេះ & ក្នុងជីវិតបន្ទាប់ពី
ជីវិត
សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ



ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ Habitat Day !

ÿÿÿÿÿÿÿÿ

1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃបង្អួច

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

CRO n - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1

ទិវាប្រារព្ធពិធី 9.3.7 ។

ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

ការសន្យាជំនួសភាពជាម្ចាស់របស់រដ្ឋ និងឯកជនជាមួយ CROn សន្យាថានឹងឃើញអ្នករកប្រាក់ចំណេញដែលត្រូវបានកាត់ទោស ការសន្យាដើម្បីប្រកាន់ខ្ជាប់នូវកាតព្វកិច្ចសហគមន៍ & ការងារ - ក្រមសីលធម៌ការងារតាមស្តង់ដារខ្ពស់បំផុតរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់សហគមន៍សម្រាប់សិរីរុងរឿងរបស់ 1GOD & ភាពល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅលើទិវា CROn!



ÿÿÿÿÿÿÿÿ

ឪពុក - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ទិវាប្រារព្ធពិធី 10.1.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណចំពោះពរជ័យរបស់ឪពុក សូមឲ្យការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ពួកគេត្រូវបានកោតសរសើរ និងផ្តល់រង្វាន់ដោយការគោរព ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកប៉ា!

ខ្ញុំនឹងមើលថែគាត់ប្រសិនបើតម្រូវការកើតឡើងសម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះនិងជាល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅក្នុងទិវាឪពុក!



ÿÿÿÿÿÿÿÿ

BLUBBER - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 God, អ្នកបង្កើត

SHAME-day 10.2.7.

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

ជួយខ្ញុំឱ្យធាត់ ជួយអ្នកធាត់ឱ្យមានសុខភាពល្អ ផ្តន្ទាទោសអ្នកផ្តល់អាហារឥតបានការក្នុងជីវិត & ជីវិតក្រោយជីវិត សូមឱ្យសហគមន៍នេះក្លាយជាអាហារឥតបានការ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និង សេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ Blubber Day !



ÿÿÿÿÿÿÿÿ



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃយប់

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ការរស់រានមានជីវិត - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ

ទិវាប្រារព្ធពិធី 11.1.7 ។

អ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់
បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

អរគុណសម្រាប់ការរស់រានមានជីវិតរបស់មនុស្សជាតិ ខ្ញុំខិតខំជួយរូបកាយ សត្វ
និងសហគមន៍ឱ្យរស់រានមានជីវិត ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យរស់រានមានជីវិតជាអាទិភាពទី 1 របស់ខ្ញុំ សូមគាំទ្រការខិតខំ
ប្រឹងប្រែងរបស់ខ្ញុំដើម្បីរស់រានមានជីវិតដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ 1GOD
& ភាពល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើនៅថ្ងៃ
រស់រានមានជីវិត !



yÿyÿyÿyÿyÿ

PET - ការអធិស្ឋាន សូម

ទិវាប្រារព្ធពិធី 11.3.7 ។

គោរព 1 God, អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាល
ដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណចំពោះសេចក្តីរីករាយនៃសត្វចិញ្ចឹម ខ្ញុំនឹង
បណ្តុះបណ្តាល ថែទាំ និងស្រឡាញ់សត្វចិញ្ចឹមទាំងអស់ ដែលខ្ញុំព្យាយាមធ្វើជា
អ្នកថែរក្សាសត្វចិញ្ចឹមប្រកបដោយការទទួលខុសត្រូវ ខ្ញុំនឹងការពារសត្វចិញ្ចឹមពីអំពើហោរហៅ និង
ការធ្វើបាប ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ និង សេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាន
ប្រើប្រាស់នៅលើសត្វចិញ្ចឹម ថ្ងៃ!



yÿyÿyÿyÿyÿ

សុខភាពល្អ - សុខភាព - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ទិវាប្រារព្ធពិធី 12.1.7 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតអ្នកថែរក្សាអ្នកថែរក្សាដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក
(ឈ្មោះទី 1)

សុំទោសចំពោះរបៀបរស់នៅមិនល្អរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំព្យាយាមកែប្រែ សូម
គាំទ្រការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ខ្ញុំក្នុងការកែប្រែ ខ្ញុំគាំទ្រ
'ការព្យាបាលដោយឥតគិតថ្លៃពេលឈឺ'



សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ & សេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះ

ត្រូវបានប្រើនៅថ្ងៃសុខភាពល្អ! yÿyÿyÿyÿyÿ



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃបង្គំ

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

ការញៀន - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោក

SHAME-day 12.2.7.

ដីស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដីស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

ជួយខ្ញុំកុំជាអ្នកញៀន ជំនួយមនុស្សជាតិមាន
ផុតការញៀន ផ្ដន្ទាទោសអ្នកផ្តល់ការញៀនក្នុងជីវិត & ជីវិត
ក្រោយជីវិត សូមឲ្យសហគមន៍នេះមានការញៀនដោយឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីសិរីរុងរឿង
របស់ ព្រះជាម្ចាស់ និង សេចក្ដីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាន
នេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃញៀន! yyyyyyyy



SHRUB - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះ

ទិវាប្រារព្ធពិធី 13.1.7 ។

អ្នក បង្កើតសកលលោកដីស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដីស្មោះត្រង់បំផុតរបស់
អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណចំពោះ Shrubs ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យ
Berries & Nuts ជាផ្នែកមួយនៃរបបអាហារប្រចាំថ្ងៃរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំសន្យាថានឹងដាំ &
រក្សា Shrubs នៅក្នុង Shire-Oasis ខ្ញុំនឹងក្លាយជាអ្នកថែរក្សា Shrub ដែលមានទំនួល
ខុសត្រូវសម្រាប់សិរីល្អនៃ 1GOD & ល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាន
ប្រើនៅលើ ទិវាដើមឈើ!



yyyyyy

ដើមឈើ - ការអធិស្ឋាន ជាទីគោរព 1

ទិវាប្រារព្ធពិធី 13.3.7 ។

ព្រះ អ្នកបង្កើតសកលលោកដីស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដីស្មោះត្រង់បំផុត
របស់អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណចំពោះភាពស្រស់ស្អាតនៃដើមឈើ ខ្ញុំសន្យាថានឹង
មានការកាត់ទោស Tree-vandals ខ្ញុំសន្យាថានឹងដាំ & រក្សាដើមឈើ
នៅក្នុង Shire-Oasis ខ្ញុំនឹងក្លាយជាអ្នកថែរក្សាដើមឈើដែលមានទំនួលខុសត្រូវសម្រាប់
សិរីល្អនៃ 1GOD & the Good of Humankind ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាន
ប្រើប្រាស់នៅលើ ទិវាដើមឈើ!



yyyyyy



1 ព្រះជាម្ចាស់ រង់ចាំអ្នកពីទីនេះ ! យ

ថ្ងៃបង្អួច

1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 ព្រះវិហារ ចក្រវាឡ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ច្បាប់ បង្ហាញឱ្យឃើញ

PASSOVER - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 ព្រះអ្នក បង្កើត

ទិវាប្រារព្ធពិធី 14.0.1 ។

សកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះ ទី 1)

សូមអរគុណសម្រាប់ឆ្នាំផ្សេងៗគ្នា ខ្ញុំកំពុងរំភ័យ
ឆ្នាំនេះ បទពិសោធន៍ជីវិត នៅឆ្នាំខាងមុខនេះ ផែនការនឹងធ្វើឱ្យកាន់តែល្អ
តន្ត្រីនេះបុណ្យរំលងអាចនាំខ្ញុំទៅឆ្នាំក្រោយ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់
និង សេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃបុណ្យ
រំលង។ នៅ Sunset មុនពេលបាញ់កាំជ្រួច!



ÿÿÿÿÿÿÿÿÿ

QUATTRO - ការអធិស្ឋាន សូមគោរព 1 God,

ទិវាប្រារព្ធពិធី 14.0.2 ។

អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុតដែលជាអាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់បំផុតរបស់ អ្នក (ឈ្មោះទី 1)

សូមអរគុណចំពោះការតស៊ូ 4 ឆ្នាំ ខ្ញុំកំពុងឆ្លុះបញ្ចាំងពី 4 ឆ្នាំ
កន្លងមក ដែលខ្ញុំព្យាយាមតស៊ូ ក្នុងរយៈពេល 4 ឆ្នាំខាងមុខ
នេះ ខ្ញុំកំពុងរៀបចំផែនការ 4 ឆ្នាំថ្មីរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីសិរីល្អនៃ 1GOD & សេចក្តីល្អរបស់
មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើប្រាស់នៅថ្ងៃ
Quattro-Day !



ÿÿÿÿÿÿÿÿÿ

